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 Darłowo, dnia 31 stycznia 2018 roku 

 

BR.0002.1.2018 

 

 

Protokół Nr XLIV/2018 

z XLIV Sesji VII kadencji Rady Gminy Darłowo 
z dnia 31 stycznia 2018 roku 

pod przewodnictwem 
Pana Henryka Ignatowicza – Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Darłowo 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Darłowo. 
Wiceprzewodniczący rozpoczął obrady sesji o godzinie 900, a zakończył o godzinie 1031. 
Na ustawowy stan 15 Radnych w chwili rozpoczęcia w sesji uczestniczyło 12 Radnych, co 

stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

/Lista obecności Radnych na posiedzeniu XLIV sesji VII kadencji Rady Gminy Darłowo w dniu 31 stycznia 2018 

roku stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darowo był nieobecny. 

Pan radny Edmund Surdel był nieobecny. 

Pan radny Waldemar Bonk spóźnił się.  

 

W sesji udział wzięli również Sołtysi Sołectw Gminy Darłowo. 
/Lista obecności Sołtysów Sołectw Gminy Darłowo stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu/ 
 

Ponadto w sesji udział wzięli: 
Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo;  

Pani Violetta Kolanek – Skarbnik Gminy Darłowo;  

Pani Anna Szynkowska-Borkowska – Sekretarz Gminy Darłowo; 

Pan Maciej Jabłoński – Radca Prawny; 

Pan Włodzimierz Błaszczak –  Prezes Gminnego Zakładu Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. 

w Krupach;  

Pani Anna Zatorska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Darłowie; 

Pani Izabela Sielska – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i 

Rolnictwa. 

Pan Tadeusz Gondek - Gminnego Zakładu Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. w Krupach. 

Pan Rafał Kunysz – Kierownik Referatu Inwestycji, Infrastruktury Technicznej i Gospodarki 

Przestrzennej; 

Mieszkańcy Gminy Darłowo  

Przedstawiciele organizacji pozarządowych  

 

/Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu/ 
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Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo przystąpił do 

powołania sekretarza obrad dzisiejszej sesji. 
Na Sekretarza obrad powołano Radnego pana Michała Górskiego. 
W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych, głosując: 
11 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
1 głos wstrzymujący. 

 

Na protokolantkę Pan Wiceprzewodniczący powołał Panią Iwonę Kowalską. 

 

 

 

 

Ad.1.3.  

Ustalenie  porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na dzisiejszą sesję.   

 

/Porządek obrad wraz z zawiadomieniem na XLIV Sesję Rady Gminy Darłowo stanowi załącznik Nr 4 do 

niniejszego protokołu/ 

 

Ponadto Pan Wiceprzewodniczący poinformował, że przed planowaną sesją otrzymał od Wójta 

Gminy Darłowo wniosek o wprowadzenie do porządku obrad kolejnych projektów uchwał:  

 

1. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Darłowo; Druk Nr 16/2018XLIV 

2. w sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego;                           

Druk Nr 17/2018XLIV 

 

/wniosek Wójta o wprowadzenie uchwały do porządku obrad stanowi załączniki nr 5 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Wiceprzewodniczący zapytał czy są jeszcze wnioski do porządku obrad dzisiejszej sesji? 

 

Innych wniosków do porządku obrad nie było.  

 

Wobec braku kolejnych wniosków Wiceprzewodniczący przystąpił do głosowania nad 

wprowadzeniem do porządku obrad sesji kolejnych projektów uchwał.  

 

Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo stwierdził, że 

za wprowadzeniem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo; Druk Nr 16/2018XLIV było  

12 głosów za, 

0 głosów przeciw i 

0 głosów wstrzymujących,  

zatem projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    
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Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo stwierdził, że 

za wprowadzeniem projektu uchwały w sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji nowego 

przystanku komunikacyjnego; Druk Nr 17/2018XLIV było  

12 głosów za, 

0 głosów przeciw i 

0 głosów wstrzymujących,  

zatem projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    

 

 

Porządek obrad po przyjętych zmianach przedstawia się następująco:  

1. Sprawy organizacyjne: 

1.1. Otwarcie obrad. 

1.2. Stwierdzenie kworum. 

1.3. Ustalenie porządku obrad.  

1.4. Przyjęcie protokołu z dnia 22 grudnia 2017 roku z XLIII sesji VII kadencji Rady Gminy Darłowo. 

2. Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz z podaniem aktualnej 

sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 

3. Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo między sesjami. 

4. Interpelacje Radnych.                                                                                                                                                        

5. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłoszone na XLIII sesji Rady Gminy Darłowo oraz w okresie 

między sesjami.                              

6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami.  

7. TRYBUNA OBYWATELSKA. 

8. Czas dla samorządu. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (nieruchomości nr 

453/1 w obrębie Domasławice). Druk Nr 1/2018XLIV 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (nieruchomości nr 

150/2 w obrębie Jeżyczki). Druk Nr 2/2018XLIV 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w 

miejscowości Rusko, Gmina Darłowo. Druk Nr 3/2018XLIV 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (nieruchomości nr 

47/40 w obrębie Bukowo Morskie). Druk Nr 4/2018XLIV 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXXVII/507/2010 Rady Gminy 

Darłowo z dnia 10 listopada 2010 r. w sprawie nabycia nieruchomości (dotyczy nieruchomości nr 47/14 w 

obrębie Bukowo Morskie). Druk Nr 5/2018XLIV 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy 

Darłowo na lata 2017-2023. Druk Nr 6/2018XLIV 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego, w roku 

kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w oddziałach przedszkolnych funkcjonujących w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Darłowo. Druk Nr 7/2018XLIV 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych szkół i niepublicznych przedszkoli oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości 

ich pobierania i wykorzystania. Druk Nr 8/2018XLIV 
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17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie wyższej dotacji dla 

niepublicznych szkół podstawowych i niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy 

Darłowo. Druk Nr 9/2018XLIV 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków 

o realizację zadań publicznych Gminy Darłowo w ramach inicjatywy lokalnej. Druk Nr 10/2018XLIV 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Rady Seniorów Gminy Darłowo oraz nadania 

jej statutu. Druk Nr 11/2018XLIV 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Darłowo do stowarzyszenia o nazwie 

Związek Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej. Druk Nr 12/2018XLIV 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Darłowo ze Stowarzyszenia Gmin 

Przyjaznych Energii Odnawialnej. Druk Nr 13/2018XLIV 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Darłowo. Druk Nr 14/2018XLIV 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Biblioteki Publicznej w Domasławicach. 

Druk Nr 15/2018XLIV 

 

Punkt 24 otrzymuje brzmienie:  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Darłowo. Druk Nr 16/2018XLIV 

 

Punkt 25 otrzymuje brzmienie:  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji nowego przystanku 

komunikacyjnego. Druk Nr 17/2018XLIV 

 

Punkt 26 otrzymuje brzmienie: Wolne wnioski. 

 

Punkt 27 otrzymuje brzmienie: Zamknięcie obrad. 

 

Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że 

12 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i   

0 głosach wstrzymujących  

porządek sesji został przyjęty wraz ze zgłoszonymi zmianami. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

 

 

Ad. 1.4. 

Przyjęcie protokołu z dnia 22 grudnia 2017 roku z XLIII sesji VII kadencji Rady Gminy 

Darłowo. 

Protokół był wyłożony do wglądu w Biurze Rady. Nikt nie zgłosił uwag do tego protokołu. Pan 

Przewodniczący podpisał protokół bez uwag.  

Na tym punkt zakończono.  
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Ad. 2.  

Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz                       

z podaniem aktualnej sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 

 

Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo na wstępie przywitał wszystkich obecnych     

i przedstawił pokrótce sprawozdanie z działalności w okresie miedzy sesjami.  

 

Pan wójt powiedział, że ostatni raz temu spotkaliśmy się w dniu 22 grudnia ubiegłego 

roku. Bardzo często spotykamy się w ostatnim czasie na naradach z panem Olszewskim. Taka 

narada odbyła się w grudniu i dwa razy w styczniu. Pan Olszewski jest przedstawicielem firmy 

Olszewski i Synowie Sp. z o.o. i wykonuje bardzo dużą inwestycję w Dąbkach, czyli Przystań, 

który to konkurs wygraliśmy w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 4.9. Te prace 

już trwają. Widać, że cześć jest tam rozebrana, są już pozwolenia wodnoprawne, a także już 

dokumentacja techniczna jest przygotowana i czeka już tylko na pozwolenie na budowę. Pan 

wójt powiedział, że myśli, że w lutym lub na początku marca te prace budowlane rusza na 

przystanie w Dąbkach. Pan wójt powiedział, że przedsiębiorca ma bardzo dobre podejście do 

tego i jest bardzo zaangażowany i też chce żeby ta inwestycja była wizytówką jego firmy, więc 

jeśli chodzi o termin wszystko idzie zgodnie nawet przed harmonogramem. Bardzo dobrze 

dzisiaj nam się współpracuje. Termin wykonania tej przystani nie jest zagrożony.  

 

Pan wójt spotka się także z Zastępcą Wójta Gminy Sławno, a także z samym Wójtem 

Stachowiakiem, a chodzi o projekt, który jest realizowany przez szereg gmin partnerskich, 

między innymi w tym jest nasz projekt przystani w Kowalewicach. Jesteśmy zaniepokojeni 

postępowaniem przetargowym i wprowadzeniem wniosków, bo wniosek jest bardzo trudny. 

My mamy dokumentację a jest krótki termin wykonania i my te swoje wątpliwości 

przekazaliśmy wójtowi Stachowiakowi. On jako wnioskodawca jest instytucją wiodącą i miał 

zadać odpowiednie pytania wydziałowi Urzędu Marszałkowskiego.  

 

2 stycznia 2018 roku pan wójt spotkał się z panią Anną Sawą Prezes likwidowanego 

Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej. Było to ostateczne pożegnanie tej spółki, której 

już nie ma.  

 

11 stycznia ponownie pan wójt spotkał się z panem Olszewskim, ale to już w tych 

samych sprawach.  

 

8 stycznia 2018 roku pan wójt był w Urzędzie Marszałkowskim w Szczecinie. Spotkał 

się z panem Dyrektorem Wydziału Wdrażania w sprawie inwestycji i wniosków złożonych 

przez Gminę Darłowo.  

 

17 stycznia 2018 roku pan wójt spotkał się w Ośrodku Wypoczynkowym z panią 

Małgorzatą Lebiodą w sprawie podpisania porozumienia w sprawie poboru opłaty 

uzdrowiskowej oraz techniczne sprawne jej przekazywanie. Pan wójt powiedział, że wszystko 

dogadali. Zarówno jedna jaki i druga strona wykazały się pewna wyrozumiałością. My też 

rozumiemy, że ośrodek Delfin jest jednym z największych tutaj naszych podmiotów, który 
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zbiera tę opłatę uzdrowiskową. Chcemy po prostu ułatwić porozumiewanie tych ośrodków, 

żeby tez ściągalność tej opłaty była jak największa. Współpraca z ośrodkiem Delfin bardzo 

dobrze się odbywa.  

 

22 stycznia 2018 roku pan wójt uczestniczył w dorocznej odprawie służbowej Komendy 

Powiatowej Policji w Sławnie. Przedstawiono na niej cele i założenia służb policyjnych.  

 

24 stycznia 2018 roku w Krajowym Ośrodku Wspierania Rolnictwa w celu podpisania 

decyzji i wczoraj przyjęliśmy aktem notarialnym dwie działki w tym drogę wydzieloną w 

Palczewicach do jeziora. W końcu udało nam się. I czekamy teraz także po dzisiejszej uchwale 

– bo musimy ją zmienić – na największą działkę, na którą mieszkańcy Bukowa Morskiego 

czekają. To jest działka przy świetlicy, na którą wójt ma nadzieję, że po iluś minionych latach 

uda się wreszcie zakończyć to postępowanie.  

 

W okresie między sesjami pan wójt uczestniczył 28 grudnia w I Warcabowym Turnieju 

o Renifera Świętego Mikołaja.  

 

10 stycznia odbył się Gminny Zespół Zarządzania Kryzysowego.  

 

14 stycznia odbył się pierwszy na terenie naszej gminy Finał Wielskiej Orkiestry 

Świątecznej Pomocy. Tu pan wójt bardzo podziękował zarówno radnym za ufundowanie 

nagrody ale także i sołtysom. Pan wójt powiedział, że myśli, że tu jak na pierwszy raz bardzo 

dobrze wypadliśmy i możemy być dumni, że jakąś cegiełkę wbiliśmy w ta wielką zbiórkę 

krajową.  

 

13 stycznia 2018 roku Kościół Rzymskokatolicki pw. Najświętszego Serca  Jezusa w 

Bukowie Morskim zorganizował uroczystą mszę, w której uczestniczył także Biskup. Było to 

poświęcenie współfinansowanego ołtarza ambony oraz remontu kościoła po pożarze. 

 

15 stycznia 2018 roku pan wójt uczestniczył w szkoleniu w sprawie dotacji 

oświatowych. Przy tej okazji pan wójt powiedział, że radni powinni już otrzymać zaproszenia 

na szkolenie dotyczące dofinansowań do zabytków. Dostali takie zaproszenia także księża. Ale 

wszystkich zainteresowanych zaprasza na to szkolenie, które odbędzie się w dniu 8 lutego.  

 

25 stycznia odbyło się walne zebranie DARLOT. Jesteśmy członkami DARLOT. 

Podejmowane były uchwały w sprawie zakupu nieruchomości. DARLOT będzie miał własne 

biuro i nie będzie już ono wynajmowane w Darłowie.  

 

26 stycznia 2018 roku odbył się Zarząd OSP. 

 

27 stycznia odbyło się zebranie OSP w Barzowicach. Było to zebranie sprawozdawczo-

wyborcze. Tych zebrań będzie wkrótce szereg. 
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29 stycznia odbyło się w Dąbkach podsumowanie X-lecia powołania Uzdrowiska Dąbki  

w Hotelu Delfin.  

 

30 stycznia odbyło się wręczenie stypendiów za najlepsze wyniki w nauce dla dzieci z 

naszych szkół. Bardzo duża ilość, bo 177 dzieci otrzymało te stypendia. Wydaliśmy na to 

87 000,00 zł. Od 350,00 zł do 500,00 zł te dzieci dostały. Rozmawialiśmy z dyrektorami, że 

rzeczywiście dzieci widzą motywacyjnie, że to działa, że starają się osiągnąć te wyniki, że 

poprawiają oceny. Zresztą zmienił się trochę stereotyp myślenia dzieci, bo teraz już nie jest 

wstyd, że ktoś jest „kujonem”. Teraz wszyscy się cieszą, że ktoś coś potrafi i że jest zdolny i to 

w niczym  nie ujmuje.  

 

/szczegółowe sprawozdanie z działalności wójta w okresie miedzy sesjami stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu/ 

 

Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo przedstawił również kondycję finansową 

Gminy Darłowo.  

 

Pan Wójt powiedział, że środki do dyspozycji na rachunku podstawowym to 482 714,00 zł. Pan 

wójt powiedział, że oczywiście dzisiaj wpływa rata podatku od nieruchomości od osób 

prawnych, wiec dzisiaj konto zostanie zasilone minimum 750 000,00 zł.  

 

Wydatki do poniesienia w najbliższych dniach to są faktury za zakupy i usługo w kwocie 

217 058,29 zł i wynagrodzenia dla nauczycieli w kwocie 320 000,00 zł.   

 

/aktualna sytuacja finansowa Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

 

Ad. 3.  

Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo między 

sesjami. 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił realizację uchwał Rady Gminy w 

okresie między sesjami. Na ostatniej sesji zostało podjętych 11 uchwał. Wszystkie uchwały 

zostały wysłane do organów nadzoru tj. wojewody i regionalnej izby obrachunkowej. Nie 

wszczęto żadnych postępowań nadzorczych dotyczących tych uchwał.  

 

/sprawozdania z realizacji uchwał stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono.  
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Ad.4. 

Interpelacje Radnych.  

Pan Henryk Ignatowicz zapytał czy Radni chcą zgłosić interpelacje. 

Nikt nie zgłosił interpelacji.  

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

 

Ad. 5.  

Odpowiedzi na interpelacje radnych i wnioski sołtysów zgłoszone na XLIII Sesji Rady 

Gminy Darłowo oraz w okresie między sesjami.  

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że w okresie między sesjami radni 

złożyli 1 interpelacje i sołtysi złożyli 4 wnioski. Udzielono odpowiedzi na interpelację oraz na 

trzy wnioski. Jeden wniosek jest w trakcie rozpatrywania.  

 

/Sprawozdanie z odpowiedzi na interpelacje i wnioski stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

Ad. 6.  

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między 

sesjami.  

 

Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił 

sprawozdanie z  działalności w okresie między sesjami.  

 

/sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

 

Ad. 7.  

TRYBUNA OBYWATELSKA. 

Nikt nie zabrał głosu w tym punkcie.  

Na tym punkt zakończono. 
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Ad. 8.  

Czas dla samorządu.  

 

W tym punkcie głos zabrali: 

 

Pani Iwona Glaza Sołtys Sołectwa Zakrzewo w sprawie świetlicy powiedziała, że doszła do 

niej wiadomość, że osoby wynajmujące świetlicę mają obowiązek zabierać śmieci ze sobą, 

które wytworzą w czasie wynajęcia. Mówczyni chciałaby się dowiedzieć kto wpadł na taki 

pomysł i czy zamiast takiego pomysłu nie można byłoby doliczyć 20,00 zł czy 30,00 zł do 

opłaty za świetlicę i te śmieci mogłyby zostawać przy świetlicy, żeby je GZUP zabierał? 

Przecież to jest parodią, żeby wynajmując świetlicę śmieci zabierać ze sobą do domu.  

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że śmieci nie trzeba zabierać ze 

sobą do domu.  

 

Pani Iwona Glaza Sołtys Zakrzewa powiedziała, że podobno jest jakaś bardzo wysoka opłata 

wtedy. Tak pani świetliczanka jej przedstawiła sprawę, że śmieci trzeba zabierać ze sobą do 

domu i że nie można ich zostawić przy świetlicy.  

 

Pan wójt powiedział, że nie.  

 

Pani Izabela Sielska Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i 

Rolnictwa powiedziała, że oczywiście, że można te śmieci zostawić przy świetlicy.  

 

Pan wójt powiedział, że wytłumaczy tu tak na bieżąco, że chodzi o to, że rzeczywiście tak samo 

jak gniazda i śmietniki przy świetlicach stanowiły pewne skupisko śmieci, gdzie nie tylko 

zbierały się śmieci, które były wytwarzane na świetlicach, ale także były tam śmieci jakby 

podrzucane. Ale to nie z tym się wiąże opłata, bo rzeczywiście jeżeli było bardzo dużo śmieci 

po wynajęciu, to GZUP obciążał tutaj gminę za odbierane śmieci. Pan wójt powiedział, że jeżeli 

wynajmują świetlice mieszkańcy naszej gminy, to oczywiście mogą te śmieci zabrać i w ramach 

opłaty oddać je po prostu bezpłatnie przy swoich śmieciach i nie stanowi to żadnego problemu. 

Problem jest jeżeli ktoś wynajmuje spoza gminy (a tych wynająć jest bardzo dużo) i wtedy 

zostawiając te śmieci u nas to oczywiście my za to ponosiliśmy koszty, a jeżeli zabierze te 

śmieci to jest jego problem. Jeżeli ktoś nie życzy sobie zabrania śmieci jest po prostu z kaucji 

potrącane za ilość worków zużytych a to są worki 120 litrowe i opłata za ten worek to jest 13 

zł za śmieci segregowane. Pan wójt powiedział, że wie i tez obserwuje to, że taki model był już 

wcześniej w Domasławicach lub Dobiesławiu i w jakiś sposób się to sprawdzało. My 

wynajmując i jeszcze płacąc za te śmieci naprawdę ta opłata nie jest taka duża i w sumie zrówna 

się. Tu prosimy za wyrozumiałość. Oczywiście będziemy obserwować ten model jeżeli to jest 

jakiś problem, jeżeli ktoś nie chce z mieszkańców brać tych śmieci to oczywiście może je 

zostawić a wtedy jest ta opłata za ilość tych worków, ale równie dobrze może oddać te śmieci 

z własnymi śmieciami i wtedy jest to po prostu bezpłatne.  
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Pani Iwona Glaza Sołtys Zakrzewa zapytała wójta czy nie lepiej byłoby na przykład tak, że 

jeżeli ktoś wynajmuje świetlice płacił od razu przy wynajęciu na przykład za dwa worki i te 

dwa worki zostawiał przy tej świetlicy? 

 

Pan wójt powiedział, że to tak praktycznie wygląda. Może nie od razu, bo na początku też taka 

osoba nie wie ile tych śmieci wytworzy, czy dwa worki czy pół worka. To jest rozliczane po 

wynajęciu i automatycznie potrącane z kaucji, którą opłacono. To nie jest jakimś złym 

rozwiązaniem. Zobaczymy jak się to będzie sprawdzało. Wszystko to będziemy obserwować z 

panią Sylwią i panią Magdą, które oczywiście także zbierają te wnioski. Aczkolwiek też ten 

procent śmieci staramy się uregulować.  

 

Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący zapytał czy to wyczerpuje temat?  

 

Pani Iwona Glaza odpowiedziała, że tak.  

 

Pan Mieczysław Wrona Sołtys Sołectwa Nowy Jarosław powiedział, że ma jedną uwagę w 

temacie rewitalizacji. Mówca powiedział, że w Nowym Jarosławiu jest tytuł i numer projektu 

pod numerem 4 dotyczący remontu świetlicy w Nowym Jarosławiu. Pan Sołtys powiedział, że 

od początku mówiliśmy o rozbudowie świetlicy. Mówca powiedział, że mu nie zależy na tym 

jaki zapis będzie ale ważne jest czy to później w ramach dodatkowych pieniędzy czy to nie 

będzie przeszkadzać jak będziemy się rozbudowywać. Pan sołtys powiedział, że to jest 

świetlica mała i ona się nie nadaje. Kuchnie mamy po prostu 2 metry na 3 m razem z 

magazynem i to wszystko trzeba rozbudować. Chodzi o ten zapis, żeby to była budowa 

świetlicy.  

 

Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że tak została 

nazwana ta fiszka, ten punkt, żeby była dowolność w interpretowaniu później. Będziemy 

rozmawiali na ten temat przy okazji głosowania przy rewitalizacji, natomiast w tej chwili ten 

zapis nie jest konkretny.  

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że wczoraj dużo rozmawialiśmy 

na komisjach odnośnie tej uchwały. Była poruszona właśnie ta fiszka. Staramy się właśnie jak 

najogólniej ująć te fiszki, żeby się nie ograniczyć tylko do tego określonego celu jak na przykład 

wymiana szafy albo remontu łazienki – ogólnie nazywamy pewne rzeczy w fiszkach. Ten 

projekt uchwały tak jak wczoraj omawialiśmy – szkoda, że pana wczoraj nie było bo wtedy 

dużo dyskutowaliśmy o tym na komisjach… 

 

Pan Mieczysław Wrona Sołtys Nowego Jarosławia powiedział, że radny o tym dobrze wiedział, 

i mógł uwagę zwrócić.  

 

Pan wójt powiedział, że właśnie radny zwrócił uwagę. Program rewitalizacji też nie jest stałą 

materią i wszystko może być aktualizowane w trakcie. Jeżeli się okaże, że daną fiszkę lub dany 

projekt w trakcie trzeba po prostu zmienić lub zmienić nazewnictwo, to taka zmiana tej uchwały 
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tez będzie przygotowywana. Także to nie jest materia stała, że my to określamy na pięć lat i 

koniec, nic nie możemy zrobić. On będzie na bieżąco uaktualniany.  

 

Pan Mieczysław Wrona powiedział, że właśnie o to mu chodzi bo są to pieniądze z zewnątrz i 

cel jest.  

 

Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że tak w 

uzupełnieniu chciałby pana sołtysa uspokoić, że kolega radny Edmund Surdel poruszył właśnie 

ten sam problem i było to wyjaśnione.  

 

Pan sołtys Mieczysław Wrona podziękował.  

 

Pan Wiceprzewodniczący zapytał czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie?  

 

Nikt więcej głosu nie zabrał.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

 

 

Ad. 9.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

Druk Nr 1/2018XLIV 

 

/projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu/ 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             

z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że dzisiaj będzie szereg uchwał o nabyciu 

nieruchomości. Jedną z pierwszych uchwał jest nabycie 42 m2 w obrębie Domasławice, gmina 

Darłowo. Przy remoncie przystanku i wymianie wiaty okazało się, że ten grunt nie należy do 

nas lecz do osoby prywatnej. Po rozmowach z tą osobą prywatną zgodziła się na sprzedaż tej 

działki gminie. Ten stan prawny chcemy uregulować dla mieszkańców.  

 

 

Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 

Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik  nr 12 do 

niniejszego protokołu/ 
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Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 

Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię dotyczącą 

projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik nr 13 do 

niniejszego protokołu/ 

 

 

Radny pan Waldemar Bonk przyszedł na sesję. Obecnych jest 13 radnych, co stanowi kworum.  

 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości:  

 

Na podstawie wyników głosowania Pan Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 

Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

 

/Uchwała Nr XLIV.417.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 
stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

 

Ad. 10.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

Druk Nr 2/2018XLIV 

 

/projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 

protokołu/ 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             

z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że kolejne nabycie nieruchomości przez gminę, na co 

są zabezpieczone środki w budżecie gminy Darłowo. Jest to działka nr 150/2 o powierzchni 

0,12 ha w Jeżyczkach. Jest to działka zabudowana. Chodzi o budynek przy świetlicy od 

Gminnej Spółdzielni. Jest tam mieszkanie oraz pomieszczenie po byłym sklepie. Pan wójt 
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powiedział, że kupujemy to ma nadzieję po przychylności radnych z przeznaczeniem także na 

mieszkanie socjalne jakiego tu nie mamy. Pan wójt powiedział, że myśli, że ta nieruchomość 

dobrze tu wpłynie na poprawę warunków istniejącej nieruchomości przyległej sąsiadującej, bo 

ten budynek jest bliźniaczo położony do naszej świetlicy.  

 

 

Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 

Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik  nr 16 do 

niniejszego protokołu/ 

 

 

Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 

Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię dotyczącą 

projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik nr 17 do 

niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości:  

 

Na podstawie wyników głosowania Pan Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 

Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

 

/Uchwała Nr XLIV.418.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 
stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono.  
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Ad. 11.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej 

w miejscowości Rusko, Gmina Darłowo. Druk Nr 3/2018XLIV 

 

/projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Rusko, Gmina 

Darłowo stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             

z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że działka nr 233 w obrębie Rusko jest to droga 

wewnętrzna gminy Darłowo. Mieszkańcy, którzy już tam budują się w pobliżu tej drogi prosili 

o nadanie nazwy tej ulicy. Wyszła propozycja nadania nazwy „Wrzosowa”. Pan wójt 

powiedział, że myśli, że tu też pani sołtys dobrze widzi tę nazwę. Obok jest ulica Malinowa, 

Lawendowa i myśli, że Wrzosowa będzie odpowiednia.  

 

 

Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 

Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Rusko, Gmina 

Darłowo stanowi załącznik  nr 20 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 

Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię dotyczącą 

projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Rusko, 

Gmina Darłowo stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Rusko, Gmina Darłowo:  

 

Na podstawie wyników głosowania Pan Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 

Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości 

Rusko, Gmina Darłowo. 
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/Uchwała Nr XLIV.419.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w 

miejscowości Rusko, Gmina Darłowo stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

 

Ad. 12.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

Druk Nr 4/2018XLIV 

 

/projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik nr 23 do niniejszego 

protokołu/ 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             

z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że omówi od razu dwa projekty uchwał ponieważ 

projekty zawarte na druku nr 4 i nr 5 dotyczą tej samej nieruchomości. Działka, na którą 

wstępnie uchwała była podjęta w 2010 roku, to ta uchwała przewidywała, że nabywamy działkę 

nr 47/14 w obrębie Bukowo Morskie po podziale geodezyjnym. Wszystkie dokumenty już 

mamy przygotowane do podpisu aktu notarialnego, jednakże Krajowy Ośrodek Wsparcia 

Rolnictwa prosi o zmianę uchwały i nadanie nabycia nowego numeru tego po podziale, który 

już dawno nastąpił. Także w druku nr 4 nabywamy działkę nr 47/40 dokładnie w obrębie 

Bukowo Morskie, natomiast w druku nr 5 uchylamy starą uchwałę, która mówiła o całości tego 

terenu. Pan wójt do pani sołtys i pana radnego powiedział, że ma nadzieję, że w najbliższych 

dniach a może tygodniach maksymalnie ten akt notarialny zostanie już podpisany.  

 

 

Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 

Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik  nr 24 do 

niniejszego protokołu/ 

 

 

Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 

Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię dotyczącą 

projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik nr 25 do 

niniejszego protokołu/ 

 

 

Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 

opinię dotyczącą projektu uchwały.  
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/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik nr 26 

do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Pan radny Michał Górski powiedział, że chciał tylko podkreślić, że niezmiernie się cieszy, że 

dosyć dobra współpraca z Krajowym Ośrodkiem Wsparcia Rolnictwa pozwoliła na przejęcie 

bardzo cennej działki. Pan radny powiedział, że ma nadzieję, że polityka gminna na dobrej 

współpracy ze spółkami Skarbu Państwa – w celu pozyskania takich terenów, których jest sporo 

na terenie naszej gminy – będzie kontynuowana.  

 

Nikt więcej w dyskusji głosu nie zabrał.  

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości:  

 

Na podstawie wyników głosowania Pan Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 

Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

 

/Uchwała Nr XLIV.420.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

 

Ad. 13.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXXVII/507/2010 Rady 

Gminy Darłowo z dnia 10 listopada 2010 roku w sprawie nabycia nieruchomości.  

Druk Nr 5/2018XLIV 

 

/projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXXVII/507/2010 Rady Gminy Darłowo z dnia 10 listopada 

2010 roku w sprawie nabycia nieruchomości stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             

z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że to jest to o czym mówił. Dotyczy to uchylenia starej 

uchwały, w której jest po prostu działka przed podziałem.  
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Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 

Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie uchylenia uchwały nr XXXVII/507/2010 Rady Gminy Darłowo z dnia 10 

listopada 2010 roku w sprawie nabycia nieruchomości stanowi załącznik  nr 29 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 

Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię dotyczącą 

projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie uchylenia uchwały nr XXXVII/507/2010 Rady Gminy Darłowo z dnia 10 

listopada 2010 roku w sprawie nabycia nieruchomości stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 

opinię dotyczącą projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie uchylenia uchwały nr XXXVII/507/2010 Rady Gminy Darłowo z dnia 

10 listopada 2010 roku w sprawie nabycia nieruchomości stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie uchylenia uchwały nr XXXVII/507/2010 

Rady Gminy Darłowo z dnia 10 listopada 2010 roku w sprawie nabycia nieruchomości:  

 

Na podstawie wyników głosowania Pan Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 

Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie uchylenia uchwały nr XXXVII/507/2010 Rady Gminy 

Darłowo z dnia 10 listopada 2010 roku w sprawie nabycia nieruchomości. 

 

/Uchwała Nr XLIV.421.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawie uchylenia uchwały nr XXXVII/507/2010 Rady 

Gminy Darłowo z dnia 10 listopada 2010 roku w sprawie nabycia nieruchomości stanowi załącznik nr 32 do 

niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zarządził 10 minut przerwy w obradach sesji. 
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Po przerwie w sesji udział wzięło 13 Radnych, co stanowi kworum.  

 

 

 

Ad. 14.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji 

dla Gminy Darłowo na lata 2017-2023. Druk Nr 6/2018XLIV 

 

/projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Darłowo na lata 2017-2023 

stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             

z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że wczoraj na posiedzeniu komisji był obecny pan 

Adam Brzycki z firmy, która przedstawiała program rewitalizacji i omawiała wszelkie 

wątpliwości dotyczące tego programu i je rozwiała. Oczywiście program został zaopiniowany 

przez szereg instytucji. My jako gmina zdecydowaliśmy się najpierw na opracowanie gminnego 

programu rewitalizacji, nie lokalnego. A jest to pewna różnica. Gminny od razu jest na 

podstawie przepisów ustawy. Lokalny jest na wytycznych Urzędu Marszałkowskiego. Pan wójt 

powiedział, że tak naprawdę, to nie wie jakie rozwiązanie i które było by lepsze, ponieważ co 

specjalista to ma inne zdanie, aczkolwiek lokalne programy rewitalizacji, które są prostsze do 

opracowywania z pewnością będą musiały do okresu tego oprogramowania – czyli na okres, na 

który zostały podjęte – przekształcić się w programy gminne. Także tu jest przestawiony ten 

program rewitalizacji i uchwałą go oczywiście przyjmujemy. Pan wójt powiedział, że nie jest 

to materia stała. Ten program rewitalizacji jest materią żywą, więc może być aktualizowany. 

Znajdują się tu fiszki z projektów, które będą składane w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego specjalne skonstruowanego do naborów na programy rewitalizacji. Także ten 

program został przyjęty. Niestety część – ze względu na to, że nam się spieszy – część fiszek, 

która wymagała większych uzgodnień (chodzi o przystanie nad Jeziorem Bukowo – chodzi o 

Gleźnowo i przystań) i musiała chwilowo wypaść z tego programu. Po uzyskaniu tych 

uzgodnień będzie on aktualizowany. Po podjęciu uchwały w dniu dzisiejszym program 

rewitalizacji zostanie już wysłany, chociaż w wersji elektronicznej został już przekazany do 

Urzędu Marszałkowskiego w celu oceny. Pan wójt powiedział, że ma nadzieję, że uda się do 

czasu naboru – bo jedne nabory będą już w lutym a następne jesienią – będzie już zatwierdzony 

przez urząd marszałkowski, bo musi się on znaleźć na liście. Jest zatwierdzonych na całe 

województwo tylko 22 lokalne programy rewitalizacji. Nie ma żadnego gminnego programu 

rewitalizacji, także mamy szanse, że może nam się uda, że pierwszy gminny program 

rewitalizacji będzie z gminy Darłowo. W najbliższym czasie składamy wniosek w ramach 

rewitalizacji na renowację budynku zabytkowego nie z naszego programu rewitalizacji (dlatego 

tu pan wójt podkreślił, że znajdują się także inwestycje osób prywatnych), składamy na stary 

urząd gminy, gdzie jest to obiekt zabytkowy, który wymaga konserwacji i tutaj są poczynione 

kroki, żeby właśnie z Darłowskiego Lokalnego programu Rewitalizacji złożyć ten wniosek. 

Darłowski Lokalny Plan Rewitalizacji był zatwierdzony w grudniu w mieście i jest już wpisany 

na listę. Pan wójt powiedział, że myśli, że jest to tutaj jakaś forma dodatkowych środków jakie 

gmina może zdobyć. Pamiętajmy, że to jest część, bo pozyskujemy także w ramach innych 
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działań, także z PROW, ze środków krajowych. Rewitalizacja stanowi tylko część środków 

jakie będziemy mogli zdobyć.  

 

 

Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 

Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Darłowo na lata 2017-

2023 stanowi załącznik  nr 34 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz powiedział, że przed opinią chciałby jeszcze pytanie zadać. 

Mówca powiedział, że chciałby żeby wyjaśnić może sołtysom,  bo nie wszystkie wioski są ujęte 

w tym programie. Pan radny powiedział, że wie, że jeszcze pytania będą o to dlaczego któraś 

wioska nie jest ujęta w tym programie. Żeby wyjaśnić sołtysom, dlaczego są niektóre wioski 

ujęte a inne są nie ujęte. Chodzi o to, żeby sołtysi wiedzieli.  

 

Pan wójt powiedział, że sołtysi wiedzą, bo były przeprowadzane spotkania gdy była podjęta 

uchwała odnośnie terenów zdegradowanych. Ona po to była podejmowana i na tym etapie, żeby 

określić te tereny zdegradowane. Tereny zdegradowane były określone w analizie na szereg 

współczynników, które były brane pod uwagę. Przeważnie terenami zdegradowanymi są 

miejscowości po PGR oraz miejscowości oddalone. Więc już z założenia program rewitalizacji 

nie może obejmować całej gminy bo cała gmina nie potrzebuje tych środków na rewitalizację. 

One są przeznaczone tylko na tereny najuboższe i gdzie ludzie są najbardziej odcięci 

zewnętrznie od bardziej rozwojowej części gminy. On z punktu założenia nie może być na cała 

gminę. Te wioski, które zostały określone, to były w nich konsultacje na temat programu 

rewitalizacji ale także odbyło się szereg konsultacji jak określaliśmy obszary zdegradowane. 

Także sołtysi też uczestniczyli w tych spotkaniach, które odbywały się w ubiegłym roku przed 

uchwałą o terenach zdegradowanych.  

 

 

Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 

Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię dotyczącą 

projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Darłowo na lata 

2017-2023 stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział do radnego 

Mirosława Gałuszkiewicza, że byłby czas na tego typu wyjaśnienia w dyskusji.  

 

 

Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 

opinię dotyczącą projektu uchwały.  
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/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Darłowo na 

lata 2017-2023 stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali:  

 

Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że rozumie, 

że głosowanie komisji się odbyło i należało przekazać wynik głosowania.  

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że z założenia z wytycznych 

wynika, że program rewitalizacji może stanowić tylko 25-35 % powierzchni gminy 

maksymalnie.  

 

Pan Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że o tym wie i chciał tylko o tym 

przypomnieć sołtysom, żeby sołtysi kojarzyli to wszystko.  

 

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Rewitalizacji dla Gminy Darłowo na lata 2017-2023:  

 

Na podstawie wyników głosowania Pan Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 

Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy 

Darłowo na lata 2017-2023. 

 

/Uchwała Nr XLIV.422.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla 

Gminy Darłowo na lata 2017-2023 stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

 

Ad. 15.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku 

szkolnego, w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w oddziałach przedszkolnych 

funkcjonujących w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Darłowo.  

Druk Nr 7/2018XLIV 
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/projekt uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci 

objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego, w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, 

w oddziałach przedszkolnych funkcjonujących w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Darłowo  

stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             

z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że zmieniła się ustawa o finansowaniu zadań 

oświatowych, która wymusiła na nas opracowanie nowych uchwał pod względem finansowania 

szkół niepublicznych. Tak jak inne samorządy nasze sąsiednie podejmujemy te uchwały i 

większość w miesiącu styczniu. Dotyczą one głównie niepublicznych szkól na terenie gminy 

Darłowo.  Ponieważ w gruncie rzeczy nie wprowadzamy w tych uchwałach zmian, aczkolwiek 

musza być na nowo podjęte. Pierwsza uchwała dotyczy wysokości opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku 

szkolnego, w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w oddziałach przedszkolnych 

funkcjonujących w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Darłowo. W uchwale 

jest mowa o tym, że zgodnie z mocą ustawy 5 godzin zajęć z dziećmi jest bezpłatna, a powyżej 

tych godzin każda godzina jest odpłatna 1,00 zł na każdą godzinę tak jak było. Ponadto rodzice 

mają 50 % bonifikaty w przypadku drugiego dziecka i kolejnych jeżeli uczęszczają do 

oddziałów przedszkolnych. 

 

 

Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 

Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego, w roku kalendarzowym, w którym 

kończą 6 lat, w oddziałach przedszkolnych funkcjonujących w szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Darłowo stanowi załącznik  nr 39 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Radna Justyna Osses Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej przedstawiła 

pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Oświaty w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego, w roku kalendarzowym, w którym 

kończą 6 lat, w oddziałach przedszkolnych funkcjonujących w szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Darłowo stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Pan radny Michał Górski powiedział, że jak najbardziej będzie głosował za tą uchwałą, 

niemniej jednak ma nadzieję, że też jakby oddziały przedszkolne na terenie naszej gminy będą 

się rozwijać bo jest ewidentne zapotrzebowanie nawet na dłuższy wymiar czasu.  
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Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie 

z wychowania przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku 

szkolnego, w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w oddziałach przedszkolnych 

funkcjonujących w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Darłowo:  

 

Na podstawie wyników głosowania Pan Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 

Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego, 

w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w oddziałach przedszkolnych 

funkcjonujących w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Darłowo. 

 

/Uchwała Nr XLIV.423.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego, w roku 

kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w oddziałach przedszkolnych funkcjonujących w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Darłowo stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

 

Ad. 16.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 

dla niepublicznych szkół i niepublicznych przedszkoli oraz trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. Druk Nr 8/2018XLIV 

 

/projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół i 

niepublicznych przedszkoli oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania 

stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             

z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że tu także zmiana ustawy o finansowaniu zadań 

oświatowych jakby zmusiła nas do podjęcia tej uchwały. Uchwała określa zasady i tryb 

rozliczania dotacji dla szkół niepublicznych, których organem prowadzącym nie jest gmina 

Darłowo. Tu są określone druki rozliczenia. Pan wójt powiedział, że w sumie to tak 

funkcjonowało podobnie do dnia dzisiejszego. Do 30 września każdego roku poprzedzającego 

rok budżetowy szkoły niepubliczne zobowiązane są na załączniku nr 1 przedstawić plan 

finansowy. Wiadomo, że on jest ogólny bo finansowanie zależy od ilości dzieci co później jest 
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weryfikowane do 10 dnia każdego miesiąca. Takie druki o ilości dzieci, bo za rzeczywistą ilość 

dzieci gmina przekazuje dotacje. Załącznik nr 2 właśnie mówi o tym miesięcznym rozliczeniu 

tych dotacji. Załącznik nr 3 jest wzorem sprawozdania, które każdy organ prowadzący musi 

przedstawić gminie o czym mówi ustawa o finansach publicznych.  

 

 

Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 

Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół i 

niepublicznych przedszkoli oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania 
stanowi załącznik  nr 43 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Radna Justyna Osses Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej przedstawiła 

pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Oświaty w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół i 

niepublicznych przedszkoli oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania 
stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla niepublicznych szkół i niepublicznych przedszkoli oraz trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania:  

 

Na podstawie wyników głosowania Pan Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 

Darłowo  

12 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

1 głosie wstrzymującym  

podjęła uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych szkół i niepublicznych przedszkoli oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

 

/Uchwała Nr XLIV.424.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych szkół i niepublicznych przedszkoli oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono.  
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Ad. 17.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenia wyższej dotacji 

dla niepublicznych szkół podstawowych i niepublicznych przedszkoli prowadzonych na 

terenie Gminy Darłowo. Druk Nr 9/2018XLIV 

 

/projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenia wyższej dotacji dla niepublicznych szkół 

podstawowych i niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 46 do 

niniejszego protokołu/ 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             

z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że tę uchwałę będziemy musieli podejmować co roku 

gdyż mówi o tym ustawa. Wynika ona także z ustawy o finansowaniu zadań oświatowych. Tu 

idąc za zapotrzebowaniem szkół społecznych oraz praktyką jaka była do tej pory 

przekazywaliśmy dotacje w wysokości 130 % kwoty przewidzianej na jednego ucznia w części 

oświatowej subwencji oraz 100 % kwoty dotacji dla przedszkoli, więc jest to kwota wyższa niż 

przewiduje to ustawa. Wynika z tego dodatkowego zapotrzebowania. Szkoły niepubliczne 

funkcjonują na naszym terenie i mają dobre osiągnięcia, co także było widać po stypendiach. 

Ta współpraca pomiędzy gminami a szkołami niepublicznymi układa się. Kwota 130 % 

zaspokaja jakby ich potrzeby. Kiedyś dużo rozmawialiśmy na ten temat. Uchwała wchodzi w 

życie po upływie 14 dni od głoszenia w Dzienniku Urzędowym, jednak z mocą obowiązującą 

od 1 stycznia br.  

 

 

Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 

Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na udzielenia wyższej dotacji dla niepublicznych szkół 

podstawowych i niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Darłowo stanowi załącznik  nr 47 

do niniejszego protokołu/ 

 

 

Radna Justyna Osses Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej przedstawiła 

pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Oświaty w sprawie wyrażenia zgody na udzielenia wyższej dotacji dla niepublicznych szkół 

podstawowych i niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 48 do 

niniejszego protokołu/ 

 

(radny pan Waldemar Bonk wyszedł z sali obrad) Obecnych jest 12 radnych.  

 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
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Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na udzielenia wyższej 

dotacji dla niepublicznych szkół podstawowych i niepublicznych przedszkoli prowadzonych 

na terenie Gminy Darłowo:  

 

Na podstawie wyników głosowania Pan Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 

Darłowo  

12 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na udzielenia wyższej dotacji dla 

niepublicznych szkół podstawowych i niepublicznych przedszkoli prowadzonych na 

terenie Gminy Darłowo. 

 

/Uchwała Nr XLIV.425.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na udzielenia wyższej dotacji dla 

niepublicznych szkół podstawowych i niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Darłowo 

stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że jesteśmy 

jedyna gminą, która daje większą subwencję o 30 %.  

 

 

 

 

Ad. 18.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów 

oceny wniosków o realizację zadań publicznych Gminy Darłowo w ramach inicjatywy 

lokalnej. Druk Nr 10/2018XLIV 

 

/projekt uchwały w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadań 

publicznych Gminy Darłowo w ramach inicjatywy lokalnej stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             

z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że ta uchwała była wczoraj omawiana dokładnie. 

Chodzi o inicjatywę lokalną. Jest to nowa forma wspierania zarówno inicjatyw tutaj 

okolicznych z terenu Gminy Darłowo jak i organizacji pozarządowych. Ona jest zgodna z 

ustawą o działalności pożytku publicznego. Chodzi o takie małe granty, które pozwolą na małe 

inwestycje w sołectwach nie wynikające tylko z działań gminy lecz z lokalnej inicjatywy.  

 

 

Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 

Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
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/Opinia Komisji Budżetu w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację 

zadań publicznych Gminy Darłowo w ramach inicjatywy lokalnej stanowi załącznik  nr 51 do niniejszego 

protokołu/ 

 

 

Radny Sławomir Dobrzański Przewodnicząca Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 

przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Prawa w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadań 

publicznych Gminy Darłowo w ramach inicjatywy lokalnej stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu/ 

 

(radny pan Waldemar Bonk wrócił na salę obrad) Obecnych jest 13 radnych.  

 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie określenia trybu i szczegółowych 

kryteriów oceny wniosków o realizację zadań publicznych Gminy Darłowo w ramach 

inicjatywy lokalnej:  

 

Na podstawie wyników głosowania Pan Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 

Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o 

realizację zadań publicznych Gminy Darłowo w ramach inicjatywy lokalnej. 

 

/Uchwała Nr XLIV.426.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny 

wniosków o realizację zadań publicznych Gminy Darłowo w ramach inicjatywy lokalnej stanowi załącznik nr 53 

do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

 

Ad. 19.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Rady Seniorów Gminy Darłowo 

oraz nadania jej statutu. Druk Nr 11/2018XLIV 

 

/projekt uchwały w sprawie utworzenia Rady Seniorów Gminy Darłowo oraz nadania jej statutu stanowi załącznik 

nr 54 do niniejszego protokołu/ 
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Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             

z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że uchwała dotyczaca utworzenia Rady Seniorów. W 

jakiś sposób długo rozmawialiśmy z seniorami na ten temat. No rzeczywistość jest taka, że 

nasze społeczeństwo się starzeje. Gmina wychodzi naprzeciw seniorom. Został utworzony 

Dom Senior +, mamy także szczepienia dla seniorów, mamy Kluby Seniorów, mamy także 

wiele działań prosenioralnych. Chcielibyśmy tu także, żeby seniorzy byli docenieni i żeby tez 

mieli przedstawicieli jako organ doradczy wójta i rady i żeby mogli uczestniczyć tutaj w tym 

życiu społecznym, samorządowym. Taki organ chcielibyśmy powołać. Rada liczy 9 członków 

a w tym jest 5 przedstawicieli seniorów (senior to jest osoba powyżej sześćdziesiątego roku 

życia) i 3 przedstawicieli podmiotów działających na rzecz osób starszych w szczególności 

przedstawicieli organizacji pozarządowych.  

 

 

Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 

Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie utworzenia Rady Seniorów Gminy Darłowo oraz nadania jej statutu stanowi 

załącznik  nr 55 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Radny Sławomir Dobrzański Przewodnicząca Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 

przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Prawa w sprawie utworzenia Rady Seniorów Gminy Darłowo oraz nadania jej statutu stanowi 

załącznik nr 56 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie utworzenia Rady Seniorów Gminy 

Darłowo oraz nadania jej statutu:  

 

Na podstawie wyników głosowania Pan Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 

Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie utworzenia Rady Seniorów Gminy Darłowo oraz nadania jej 

statutu. 

 

/Uchwała Nr XLIV.427.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawie utworzenia Rady Seniorów Gminy Darłowo oraz 

nadania jej statutu stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu/ 
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Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

 

 

Ad. 20.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Darłowo do 

stowarzyszenia o nazwie Związek Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej. 

Druk Nr 12/2018XLIV 

 

/projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Darłowo do stowarzyszenia o nazwie Związek Gmin Wiejskich 

Rzeczypospolitej Polskiej stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             

z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że przedstawił ten projekt uchwały ponieważ uważa, że 

powinniśmy należeć do tego stowarzyszenia Związek Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej 

Polskiej. Pan wójt powiedział, że obserwował działania tego związku. Poza tym ten związek 

bardzo często – pomimo, że nie jesteśmy jego członkami – wysyła do nas opinie, ankiety. Na 

stronie internetowej tego związku są przedstawione pewne opinie prawne dotyczące spraw 

samorządowych ale przede wszystkim gmin wiejskich. Bardzo często organizowane są 

spotkania i szkolenia przez ten związek. Pan wójt powiedział, że jest przekonany, że wstąpienie 

Gminy Darłowo do Związku Gmin Wiejskich byłoby jak najbardziej uzasadnione. Składka 

oczywiście jest i wynosi ona 0,31 zł od mieszkańca, czyli jest to około 2 500,00 zł rocznie. 

Związek Gmin Wiejskich rzeczypospolitej Polskiej jest stowarzyszeniem działającym na rzecz 

gmin wiejskich. Miasta należą przeważnie do związku miast, a powiaty – do związku 

powiatów. Tutaj takim związkiem, stowarzyszeniem, które jest opiniodawcze w dużej mierze 

dla gmin wiejskich jest Związek Gmin Wiejskich.  

 

 

Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 

Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przystąpienia Gminy Darłowo do stowarzyszenia o nazwie Związek Gmin 

Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej stanowi załącznik  nr 59 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Radny Sławomir Dobrzański Przewodnicząca Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 

przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Prawa w sprawie przystąpienia Gminy Darłowo do stowarzyszenia o nazwie Związek Gmin 

Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 



Strona 29 z 36 

 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia Gminy Darłowo do 

stowarzyszenia o nazwie Związek Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej:  

 

Na podstawie wyników głosowania Pan Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 

Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Darłowo do stowarzyszenia o nazwie 

Związek Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej. 

 

/Uchwała Nr XLIV.428.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawie przystąpienia Gminy Darłowo do stowarzyszenia 

o nazwie Związek Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej stanowi załącznik nr 61 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

 

 

Ad. 21.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Darłowo ze 

Stowarzyszenia Gmin Przyjaznych Energii Odnawialnej. Druk Nr 13/2018XLIV 

 

/projekt uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Darłowo ze Stowarzyszenia Gmin Przyjaznych Energii 

Odnawialnej stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             

z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że występujemy ze Stowarzyszenia Gmin Przyjaznych 

Energii Odnawialnej. Pan wójt powiedział, że przez te trzy lata od kiedy jest wójtem nie spotkał 

się z żadną pomocą tego stowarzyszenie i żadną informacją, która by została przesyłana, z 

żadnymi zaproszeniami na kongresy oraz szkolenia, chociaż jest to Stowarzyszenie w sąsiedniej 

gminie Kobylnicy, to w żaden sposób nie zwracało się do nas o żadną opinię. My 

występowaliśmy do nich odnośnie spraw wiatrakowych i wręcz dotyczących spraw 

podatkowych, gdzie prosiliśmy o opinie. Nie podoba nam się zakres działalności tego 

stowarzyszenia. Nie był zgodny też z ideą gminy. Pan wójt powiedział, że troszeczkę inaczej 

widziało to stowarzyszenie. Jest płacona składka 1 600,00 zł rocznie, ale uważa, że żadnej 

pomocy w zakresie samorządowym nie mieliśmy z tego stowarzyszenia.  

 

 

Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 

Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
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/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wystąpienia Gminy Darłowo ze Stowarzyszenia Gmin Przyjaznych Energii 

Odnawialnej stanowi załącznik  nr 63 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Radny Sławomir Dobrzański Przewodnicząca Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 

przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Prawa w sprawie wystąpienia Gminy Darłowo ze Stowarzyszenia Gmin Przyjaznych Energii 

Odnawialnej stanowi załącznik nr 64 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Pan radny Michał Górski powiedział, że takie pytanie padło wczoraj na komisji ale do końca 

nie zrozumiał odpowiedzi jeżeli chodzi o aktywność tego stowarzyszenia, bo wie, że inna znana 

nam jednostka również jest w stowarzyszeniu ale też nie było tam jakby satysfakcjonującej 

współpracy.  

 

Pan wójt Radosław Głażewski powiedział, że nie wie o jaką znaną jednostkę chodzi.  

 

Pan radny Michał Górski powiedział, że pan wójt wczoraj mówił, że jakaś inna gmina 

sąsiadująca również jest w stowarzyszeniu i również nie ma satysfakcjonującej współpracy, 

tak?  

 

Pan wójt Radosław Głażewski powiedział, że rozmawialiśmy i tu akurat w Związku Gmin 

Wiejskich jest Gmina Sławno i wie, że ta współpraca układa się bardzo dobrze. W związku 

Gmin Przyjaznych Energii Odnawialnej – Gmina Postomino. Pan wójt powiedział, że 

rozmawiał wielokrotnie z wójtem Bojkowskim na temat tej współpracy i wójt Bojkowski no 

też mówi, że ta współpraca jest mierna w zakresie samorządowym miedzy Gminą Postomino a 

stowarzyszeniem.  

 

Pan radny Michał Górski reasumując powiedział, że stowarzyszenie działa jakby z innymi 

gminami a gmina Darłowo jest pomijana jakby w tej współpracy.  

 

Pan Wójt powiedział, że dlatego występujemy.  Pan wójt powiedział, że jeżeli nie widzi tej 

współpracy to nie widzi sensu, żebyśmy dalej płacili te składki.  

 

Pan radny Waldemar Bonk powiedział, że w związku z tym, że pan wójt mówi, że „uważa, że 

otrzymaliśmy” czegoś, to czy to oznacza, że występowaliśmy o coś?  

 

Pan wójt powiedział, że występowaliśmy jeżeli były sprawy dotyczące kwestii podatkowych, 

całkiem inaczej to postrzegano. Tym bardziej, to stowarzyszenie działa pro lobby wiatrakowe, 

więc jakby te sprawy podatkowe były nie po naszej myśli. Więc no nie chcieliśmy dalej jakby 
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na tym etapie współpracować. Pan wójt powiedział, że wie, że troszeczkę inaczej działają niż 

polityka gminy, chociaż nazwa jest bardzo fajna. Pan wójt powiedział, że jest to Stowarzyszenia 

Gmin Przyjaznych Energii Odnawialnej i my tez jesteśmy i będziemy przyjaźni energii 

odnawialnej, ale tez to musi być w interesie gminy.  

 

Nikt więcej głosu w dyskusji nie zabrał.  

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wystąpienia Gminy Darłowo ze 

Stowarzyszenia Gmin Przyjaznych Energii Odnawialnej:  

 

Na podstawie wyników głosowania Pan Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 

Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie wystąpienia Gminy Darłowo ze Stowarzyszenia Gmin 

Przyjaznych Energii Odnawialnej. 

 

/Uchwała Nr XLIV.429.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawie wystąpienia Gminy Darłowo ze Stowarzyszenia 

Gmin Przyjaznych Energii Odnawialnej stanowi załącznik nr 65 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

 

Ad. 22.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Darłowo.  

Druk Nr 14/2018XLIV 

 

/projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 66 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             

z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że jesteśmy po zmianach w nazewnictwie jednostek 

podległych, więc zmieniamy załącznik nr 1, w którym zmieniamy nazewnictwo. Już nie mamy 

Senior-Wigor lecz jest Senior +. Nie mamy zespołów szkół, a mamy szkoły podstawowe. Tego 

dotyczy uchwała.  

 

 

Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 

Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany Statutu Gminy Darłowo stanowi załącznik  nr 67 do niniejszego 

protokołu/ 



Strona 32 z 36 

 

 

 

Radny Sławomir Dobrzański Przewodnicząca Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 

przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Prawa w sprawie zmiany Statutu Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 68 do niniejszego 

protokołu/ 

 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmiany Statutu Gminy Darłowo:  

 

Na podstawie wyników głosowania Pan Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 

Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie zmiany Statutu Gminy Darłowo. 

 

/Uchwała Nr XLIV.430.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany Statutu Gminy Darłowo stanowi załącznik 

nr 69 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

 

 

 

Ad. 23.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Biblioteki Publicznej w 

Domasławicach. Druk Nr 15/2018XLIV 

 

/projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Biblioteki Publicznej w Domasławicach stanowi załącznik nr 70 do 

niniejszego protokołu/ 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             

z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że tutaj jako jednostka kultury Gminna Biblioteka 

Publiczna w Domasławicach złożyła wniosek do Darłowskiej Lokalnej Grupy Rybackiej na 

dostosowanie pomieszczeń nad Seniorem + w Wiekowie na Izbę Tradycji oraz na Punkt 

Biblioteczny, salę wykładową. Jest szereg ciekawych inicjatyw. Pomieszczenia zostaną 
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dostosowane do tych wymogów. Wniosek został już złożony. Jednak formalnie musieliśmy 

dostosować statut biblioteki, żeby mógł te tradycje rzeczy oraz promocję gminy ująć.  

 

 

Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 

Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany Statutu Biblioteki Publicznej w Domasławicach stanowi załącznik  nr 

71 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Radny Sławomir Dobrzański Przewodnicząca Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 

przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Prawa w sprawie zmiany Statutu Biblioteki Publicznej w Domasławicach stanowi załącznik nr 

72 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmiany Statutu Biblioteki Publicznej w 

Domasławicach:  

 

Na podstawie wyników głosowania Pan Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 

Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie zmiany Statutu Biblioteki Publicznej w Domasławicach. 

 

/Uchwała Nr XLIV.431.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany Statutu Biblioteki Publicznej w 

Domasławicach stanowi załącznik nr 73 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

 

Ad. 24.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 16/2018XLIV 

 

/projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Darłowo stanowi załącznik nr 74 do niniejszego protokołu/ 



Strona 34 z 36 

 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             

z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że chodzi o część drogi, która wiele lat jest 

wydzierżawiana. Ta droga nie jest użytkowana przez nikogo i ona nie jest przejezdna, więc tu 

ten pan zwrócił się kiedyś o kupno, ale był brak zgody i uważam, że być może słusznie, 

ponieważ może kiedyś zajdzie potrzeba, żeby tę drogę otworzyć. W rzeczywistości to te 

gospodarstwo użytkuje ten teren. Pan zwrócił się o wydzierżawienie na okres trzech lat i dlatego 

jest ten projekt uchwały. Tu chodzi o część działki przy domu.  

 

 

Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 

Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Darłowo stanowi załącznik  nr 75 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 

Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię dotyczącą 

projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 76 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo:  

 

Na podstawie wyników głosowania Pan Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 

Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Darłowo. 

 

/Uchwała Nr XLIV.432.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 77 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono.  
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Ad. 25.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji nowego 

przystanku komunikacyjnego. Druk Nr 17/2018XLIV 

 

/projekt uchwały w sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego stanowi załącznik 

nr 78 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             

z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że tu mieszkańcy miejscowości Jeżyczki zwrócili się o 

lokalizacje przystanku autobusowego. W związku z tym, że jest bardzo dużo mieszkańców i 

dzieci, którzy mogliby z tego punktu korzysta. Oczywiście po podjęciu uchwały ponieważ jest 

to droga powiatowa uchwała jest analizowana przez Zarząd Powiatu i będzie później decyzja 

konkretna. Najpierw my ustalenia w formie uchwały przedstawiamy a później Zarząd Powiatu 

się do tego ustosunkowuje.  

 

 

Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 

Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego stanowi 

załącznik  nr 79 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 

Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię dotyczącą 

projektu uchwały.  

 

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego stanowi 

załącznik nr 80 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji nowego 

przystanku komunikacyjnego:  

 

Na podstawie wyników głosowania Pan Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 

Darłowo  

13 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymujących  
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podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji nowego przystanku 

komunikacyjnego. 

 

/Uchwała Nr XLIV.433.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji nowego przystanku 

komunikacyjnego stanowi załącznik nr 81 do niniejszego protokołu/ 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

 

 

Ad. 26.  

Wolne wnioski. 

 

W tym punkcie nikt nie zabrał głosu.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

 

Ad.  27.         

Zakończenie sesji. 

Wobec wyczerpania tematów ustalonego porządku obrad XLIV sesji VII kadencji Rady 

Gminy Darłowo – Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo 

zamknął obrady o godzinie 1031 w dniu 31 stycznia 2018 roku. 

/Dokładny przebieg sesji znajduje się w stenogramie sesji/  

  

     Obradom przewodniczył: 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo 

        

           Henryk Ignatowicz 

 

Sekretarz obrad:  

Radny Rady Gminy Darłowo 

 

Michał Górski  
 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła:  

Iwona Kowalska   

Kierownik Biura Rady                 


